



ORDER/ADDRESS OF THE HOUSE OF COMMONS
ORDRE/ADRESSE DE LA CHAMBRE DES COMMUNES

Q-2290	Mr. Allison (Niagara West)	Feb 6, 2024 / Le 6 févr. 2024
--------	----------------------------	-------------------------------

RETURN BY THE LEADER OF THE GOVERNMENT IN THE HOUSE OF COMMONS
DÉPÔT DE LA LEADER DU GOUVERNEMENT À LA CHAMBRE DES COMMUNES

Mr. Lamoureux

PRINT NAME OF SIGNATORY
INSCRIRE LE NOM DU SIGNATAIRE

SIGNATURE
MINISTER OR PARLIAMENTARY SECRETARY
MINISTRE OU SECRÉTAIRE PARLEMENTAIRE

April 8, 2024 / Le 8 avril 2024

(TABLED FORTHWITH /DÉPOSÉ AUSSITÔT)



INQUIRY OF MINISTRY

DEMANDE DE RENSEIGNEMENT AU GOUVERNEMENT

PREPARE IN ENGLISH AND FRENCH MARKING "ORIGINAL TEXT" OR "TRANSLATION"

PRÉPARER EN ANGLAIS ET EN FRANÇAIS EN INDIQUANT "TEXTE ORIGINAL" OU "TRADUCTION"

QUESTION NO./N° DE LA QUESTION Q-2290	BY / DE Mr. Allison (Niagara West)	DATE February 6, 2024
--	---------------------------------------	--------------------------

Reply by the Minister of Health

Réponse du ministre de la Santé

Signed by Mr. Yasir Naqvi

PRINT NAME OF SIGNATORY INSCRIRE LE NOM DU SIGNATAIRE	SIGNATURE MINISTER OR PARLIAMENTARY SECRETARY MINISTRE OU SECRÉTAIRE PARLEMENTAIRE
--	--

QUESTION

With regard to the government's purchase of COVID-19 rapid tests, since January 1, 2020: (a) which specific companies did the government purchase these tests from; (b) how many tests did the government purchase from each company; (c) how much was each company paid by the government for the tests; (d) where is each of the companies in (a) headquartered; and (e) in what city and country did each company manufacture the COVID-19 rapid tests?

REPLY / RÉPONSE	ORIGINAL TEXT TEXTE ORIGINAL	☒	TRANSLATION TRADUCTION	☐
-----------------	---------------------------------	-------------------------------------	---------------------------	--------------------------

Health Canada

See Annex A.

Q-2290

Q-2290² — February 6, 2024 — Mr. Allison (Niagara West) — With regard to the government's purchase of COVID-19 rapid tests, since January 1, 2020: (a) which specific companies did the government purchase these tests from; (b) how many tests did the government purchase from each company; (c) how much was each company paid by the government for the tests; (d) where is each of the companies in (a) headquartered; and (e) in what city and country did each company manufacture the COVID-19 rapid tests?

With regard to the government's purchase of COVID-19 rapid tests, since January 1, 2020				
(a) which specific companies did the government purchase these tests from	(b) how many tests did the government purchase from each company	(c) how much was each company paid by the government for the tests	(d) where is each of the companies in (a) headquartered (see Note 2)	(e) in what city and country did each company manufacture the COVID-19 rapid tests
RapidScreen Services Inc.	125,000	See Note 1	Canada (see note 2)	Foreign (see note 3)

Note 1: In processing Parliamentary Returns, the Government applies the principles set out in the *Access to Information Act* and the *Privacy Act*. Information has been withheld on the grounds that it constitutes third-party sensitive data.

Note 2: Best currently available information - pending confirmation from manufacturer

Note 3: In processing Parliamentary Returns, the Government applies the principles set out in the *Access to Information Act* and the *Privacy Act*. Information has been withheld on the grounds that it is considered third-party sensitive data.



INQUIRY OF MINISTRY

DEMANDE DE RENSEIGNEMENT AU GOUVERNEMENT

PREPARE IN ENGLISH AND FRENCH MARKING "ORIGINAL TEXT" OR "TRANSLATION"

PRÉPARER EN ANGLAIS ET EN FRANÇAIS EN INDIQUANT "TEXTE ORIGINAL" OU "TRADUCTION"

QUESTION NO./N° DE LA QUESTION Q-2290	BY / DE M. Allison (Niagara-Ouest)	DATE Le 6 février 2024
--	---------------------------------------	---------------------------

Reply by the Minister of Health

Réponse du ministre de la Santé

Signé par M. Yasir Naqvi

PRINT NAME OF SIGNATORY INSCRIRE LE NOM DU SIGNATAIRE	SIGNATURE MINISTER OR PARLIAMENTARY SECRETARY MINISTRE OU SECRÉTAIRE PARLEMENTAIRE
--	--

QUESTION

En ce qui concerne l'achat de tests de dépistage rapide de la COVID-19 par le gouvernement, depuis le 1^{er} janvier 2020 : a) auprès de quelles entreprises particulières le gouvernement a-t-il acheté ces tests; b) combien de tests le gouvernement a-t-il achetés à chaque entreprise; c) quel montant le gouvernement a-t-il payé à chacune de ces entreprises pour ces tests; d) où se trouve le siège social de chacune des entreprises en a); e) dans quelle ville et dans quel pays chaque entreprise a-t-elle fabriqué les tests de dépistage rapide de la COVID-19?

REPLY / RÉPONSE	ORIGINAL TEXT TEXTE ORIGINAL	☐	TRANSLATION TRADUCTION	☒
-----------------	---------------------------------	--------------------------	---------------------------	-------------------------------------

Santé Canada

Voir l'annexe A.

Q-2290

Q-2290² — 6 février 2024 — M. Allison (Niagara-Ouest) — En ce qui concerne l’achat de tests de dépistage rapide de la COVID-19 par le gouvernement, depuis le 1er janvier 2020 : a) auprès de quelles entreprises particulières le gouvernement a-t-il acheté ces tests; b) combien de tests le gouvernement a-t-il achetés à chaque entreprise; c) quel montant le gouvernement a-t-il payé à chacune de ces entreprises pour ces tests; d) où se trouve le siège social de chacune des entreprises en a); e) dans quelle ville et dans quel pays chaque entreprise a-t-elle fabriqué les tests de dépistage rapide de la COVID-19?

En ce qui concerne l’achat de tests de dépistage rapide de la COVID-19 par le gouvernement, depuis le 1er janvier 2020				
a) auprès de quelles entreprises particulières le gouvernement a-t-il acheté ces tests	b) combien de tests le gouvernement a-t-il achetés à chaque entreprise	c) quel montant le gouvernement a-t-il payé à chacune de ces entreprises pour ces tests	d) où se trouve le siège social de chacune des entreprises en a)	e) dans quelle ville et dans quel pays chaque entreprise a-t-elle fabriqué les tests de dépistage rapide de la COVID-19
RapidScreen Services Inc.	125,000	Voir note 1	Canada (voir note 2)	Étranger (voir note 3)

Note 1 : Lorsqu’il traite les documents parlementaires, le gouvernement applique les principes de la *Loi sur l’accès à l’information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels* . Les renseignements demandés n’ont pas été fournis, car il s’agit de renseignements de tiers.

Note 2: D’après l’information actuellement disponible - en attente de confirmation du fabricant

Note 3 : Lorsqu’il traite les documents parlementaires, le gouvernement applique les principes de la *Loi sur l’accès à l’information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels* . Les informations demandées n’ont pas été fournies car elles sont considérées comme des informations provenant de tiers.



INQUIRY OF MINISTRY

DEMANDE DE RENSEIGNEMENT AU GOUVERNEMENT

PREPARE IN ENGLISH AND FRENCH MARKING "ORIGINAL TEXT" OR "TRANSLATION"

PRÉPARER EN ANGLAIS ET EN FRANÇAIS EN INDIQUANT "TEXTE ORIGINAL" OU "TRADUCTION"

QUESTION NO./N° DE LA QUESTION Q-2290	BY / DE Mr. Allison (Niagara West)	DATE February 6, 2024
--	---------------------------------------	--------------------------

Reply by the Minister of Public Services and Procurement
Réponse du ministre des Services publics et de l'Approvisionnement

Charles Sousa

PRINT NAME OF SIGNATORY

INSCRIRE LE NOM DU SIGNATAIRE

SIGNATURE

MINISTER OR PARLIAMENTARY SECRETARY

MINISTRE OU SECRÉTAIRE PARLEMENTAIRE

QUESTION

With regard to the government's purchase of COVID-19 rapid tests, since January 1, 2020: (a) which specific companies did the government purchase these tests from; (b) how many tests did the government purchase from each company; (c) how much was each company paid by the government for the tests; (d) where is each of the companies in (a) headquartered; and (e) in what city and country did each company manufacture the COVID-19 rapid tests?

REPLY / RÉPONSE	ORIGINAL TEXT TEXTE ORIGINAL	☒	TRANSLATION TRADUCTION	☐
-----------------	---------------------------------	-------------------------------------	---------------------------	--------------------------

Public Services and Procurement Canada (PSPC)

(a) which specific companies did the government purchase these tests from;	(b) how many tests did the government purchase from each company (as of February 6, 2024)	(d) where is each of the companies in (a) headquartered	(e) in what city and country did each company manufacture the COVID-19 rapid tests*
2San Healthcare Group Inc.	250,000	Canada	Foreign
Abbott Rapid Diagnostics ULC	162,774,600	Canada	Foreign
Artron Laboratories Inc.	48,699,530	Canada	Domestic
Becton Dickinson Canada Inc.	12,256,300	Canada	Foreign
bioLytical Laboratories Inc.	5,000,000	Canada	Domestic
bioMérieux Canada, Inc.	224,490	Canada	Foreign
BTNX inc.	404,050,760	Canada	Foreign/Domestic
CanAm Scientific Inc.	1,663,700	Canada	Foreign
Cepheid Canada ULC	1,188,980	Canada	Foreign
Hoffmann-La Roche	36,851,225	Canada	Foreign
Lucira Health Inc.	689,268	United Kingdom	Foreign
Maverin Inc.	41,000,000	Canada	Foreign
MSS LTD	5,000,000	Canada	Foreign
Precision Compounds Inc.	3,506,000	Canada	Foreign
Quidel Canada ULC	17,350,000	USA	Foreign
Switch Health Holdings Inc.	60,350,000	Canada	Foreign
Trimedic Supply Network Ltd.	7,837,640	Canada	Foreign

* PSPC is unable to provide specific details regarding manufacturing locations as its systems only differentiate between domestic and international sources.

(c) Total value of all contracts is \$5,036,804,158.72. In processing Parliamentary Returns, the Government applies the principles set out in the Access to Information Act and the Privacy Act. Information has been withheld on the grounds that it is considered third-party sensitive data.



INQUIRY OF MINISTRY

DEMANDE DE RENSEIGNEMENT AU GOUVERNEMENT

PREPARE IN ENGLISH AND FRENCH MARKING "ORIGINAL TEXT" OR "TRANSLATION"

PRÉPARER EN ANGLAIS ET EN FRANÇAIS EN INDIQUANT "TEXTE ORIGINAL" OU "TRADUCTION"

QUESTION NO./N° DE LA QUESTION	BY / DE	DATE
Q-2290	M. Allison (Niagara-Ouest)	Le 6 février 2024

Reply by the Minister of Public Services and Procurement

Réponse du ministre des Services publics et de l'Approvisionnement

Charles Sousa

PRINT NAME OF SIGNATORY

INSCRIRE LE NOM DU SIGNATAIRE

SIGNATURE

MINISTER OR PARLIAMENTARY SECRETARY

MINISTRE OU SECRÉTAIRE PARLEMENTAIRE

QUESTION

En ce qui concerne l'achat de tests de dépistage rapide de la COVID-19 par le gouvernement, depuis le 1er janvier 2020 : a) auprès de quelles entreprises particulières le gouvernement a-t-il acheté ces tests; b) combien de tests le gouvernement a-t-il achetés à chaque entreprise; c) quel montant le gouvernement a-t-il payé à chacune de ces entreprises pour ces tests; d) où se trouve le siège social de chacune des entreprises en a); e) dans quelle ville et dans quel pays chaque entreprise a-t-elle fabriqué les tests de dépistage rapide de la COVID-19?

REPLY / RÉPONSE

ORIGINAL TEXT
TEXTE ORIGINAL

☐

TRANSLATION
TRADUCTION

☒

Services publics et Approvisionnement Canada (SPAC)

a) auprès de quelles entreprises particulières le gouvernement a-t-il acheté ces tests;	b) combien de tests le gouvernement a-t-il achetés à chaque entreprise (au 6 février 2024)	d) où se trouve le siège social de chacune des entreprises en a);	e) dans quelle ville et dans quel pays chaque entreprise a-t-elle fabriqué les tests de dépistage rapide de la COVID-19*
2San Healthcare Group Inc.	250 000	Canada	étranger
Abbott Rapid Diagnostics ULC	162 774 600	Canada	étranger
Artron Laboratories Inc.	48 699 530	Canada	domestique
Becton Dickinson Canada Inc.	12 256 300	Canada	étranger
bioLytical Laboratories Inc.	5 000 000	Canada	domestique
bioMérieux Canada, Inc.	224 490	Canada	étranger
BTNX inc.	404 050 760	Canada	domestique / étranger
CanAm Scientific Inc.	1 663 700	Canada	étranger
Cepheid Canada ULC	1 188 980	Canada	étranger
Hoffmann-La Roche	36 851 225	Canada	étranger
Lucira Health Inc.	689 268	Royaume-Uni	étranger
Maverin Inc.	41 000 000	Canada	étranger
MSS LTD	5 000 000	Canada	étranger
Precision Compounds Inc.	3 506 000	Canada	étranger
Quidel Canada ULC	17 350 000	États-Unis	étranger
Switch Health Holdings Inc.	60 350 000	Canada	étranger
Trimedic Supply Network Ltd.	7 837 640	Canada	étranger

* SPAC n'est pas en mesure de fournir des détails spécifiques concernant les lieux de fabrication, car ses systèmes ne font la distinction qu'entre les sources nationales et internationales.

(c) La valeur totale des contrats est de 5 036 804 158,72 \$. Lorsqu'il traite les documents parlementaires, le gouvernement applique les principes de la Loi sur l'accès à l'information et de la Loi sur la protection des renseignements personnels. Les informations demandées n'ont pas été fournies car elles sont considérées comme des informations provenant de tiers.